
 

 

 
 

 

Raadsvergadering 

23 april 2024 

Agendapunt 10 | Vragenuur 

 

Vervolgvragen Lelieteelt Diever 

 

Voor de raadsvergadering van 26 maart 2024 hadden de fracties van PvdA en Progressief Westerveld 

een verzoek tot interpellatie ingediend over het voornemen van een teler om lelies te telen op het 

perceel DVR00-I-1924, gelegen langs de Molenweg te Diever, de daardoor ontstane onrust bij ouders 

en omwonenden, alsmede het bij de Gemeente Westerveld ingediende handhavingsverzoek. Bij 

aanvang van de raadsvergadering deelde wethouder Masselink mee, dat de teelt van lelies op het 

betreffende perceel toch geen doorgang ging vinden. Dat bracht een raadsmeerderheid ertoe het 

verzoek tot interpellatie niet te honoreren, aangezien de angel uit de discussie was gehaald. 

Dat laatste erkennen de fracties van PvdA en Progressief Westerveld, maar wel hebben zij nog een 

aantal vragen bij het proces, dat in deze zaak doorlopen is.  

Ook hebben onze fracties kennis genomen van twee brieven van ouders van kinderen op de 

Roosjenschool in Diever, waar zich een deels vergelijkbare situatie voordoet, en van de reactie van 

het College op één daarvan.  

1. Kan het College aangeven wat de exacte inzet en rol geweest is van zowel de gemeente 

Westerveld als de Provincie Drenthe in het proces dat geleid heeft tot het besluit om alsnog 

geen lelies te telen op het betreffende perceel, en in de keuze van de alternatieve locatie? 

2. Is er in dit proces door het College om input gevraagd van de GGD Drenthe over mogelijke 

gezondheidsrisico’s? Zo nee, waarom niet? Zo ja, is die input verkregen? Zo nee, waarom 

niet? Zo ja, wat was die input? 

3. Als op dit moment een wijziging in de teelt op het perceel bij de Roosjenschool niet meer 

mogelijk is, wil het College dan in overleg met de teler, het bestuur van TREF Christelijk 

Onderwijs Zuidwest-Drenthe, de schoolleiding en de ouders in overleg om toekomstige 

vergelijkbare situaties te voorkomen? 

 

 

 

 

 




